
Indfødsretsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 15. marts 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Spørgsmål 45
Hvor mange ansøgere om indfødsret ved naturalisation har i 2017 og 2018
modtaget et brev med en standardiseret formulering om, at sagen ikke har
kunnet færdigbehandles inden for den forventede sagsbehandlingstid, fordi
ministeriet for tiden behandler et meget stort antal sager vedrørende ansøg-
ning om dansk indfødsret?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stine.Brix@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Langballe
formand
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Indfødsretsudvalget 2017-18
IFU Alm.del  Spørgsmål 45
Offentligt


